

Product Specification

CLASSIC Soft and moist dried cranberries



Product number: 50390, 50550

Product description

ATOKA Cranberries Inc. Classic Soft and Moist Dried Cranberries are produced from high quality cranberries. They are sliced and infused in a sugar syrup. The infused cranberries are then dried and lightly sprayed with oil. This process maintains the natural color and flavor. No artificial ingredients are added. Processing conforms to the American and Canadian Food, Drug and Cosmetic Act and the Code of Regulations, Title 21, part 110, current Good Manufacturing Practices. Ready to eat.

Identification

Each box is identified with the following: product name, ingredients, net weight, item code, lot number, Kosher (MK), Halal, country of origin and ATOKA Cranberries' name and address. The ingredients are placed in descending order of predominance.

Chemical and physical analysis

Specification	Tolerance	Method	Reference
Moisture	13-18 %	Karl Fischer	AOAC 967.19
Water activity	0.44 – 0.62	Aqualab	AOAC 978.18
Oil	1 % max	Petroleum ether extraction	AOAC 945.16
Color	Typical red	Visual	N/A
Flavor/Aroma	Typical tart flavor : no off flavor or odors	Sensory	N/A
Plant material (stems/leaves)	2 max/25 lb (11,34kg)	Direct count	N/A
TPC	<1000 CFU/g	Petrifilm 3M	AOAC 990.12
Yeast & Molds	<50 CFU/g	Petrifilm 3M	AOAC 2014.05
Coliforms	<10 CFU/g	Petrifilm 3M	AOAC 991.14

SPC-AQ-SEC-002

Revision date: July 11, 2018

Ingredient

Cranberries, cane sugar, sunflower oil

Packaging

Packed in an unsealed blue polyethylene bag of 2.0 mil inside a corrugated box.

Net weight 25 lb (11.34 kg)

Shipping and Storage

Store and/or ship in a cool dry atmosphere not to exceed 65°F (18°C).

Expected Shelf Life

730 days when properly stored

Certificates

BRC, Halal, Kosher and C-TPAT

Spécification de produit

CLASSIC Canneberges séchées tendres



CODE(S) DE PRODUIT : 50390, 50550

Description du produit

Les Classic Canneberges séchées tendres de Canneberges ATOKA Inc sont produites à partir de canneberges de première qualité. Celles-ci sont tranchées et infusées dans un sirop de sucrose. Les canneberges sont ensuite séchées et légèrement recouvertes d'huile. Le procédé conserve la couleur et la saveur naturelle des canneberges. Aucun ingrédient artificiel n'est ajouté. Le procédé est conforme aux normes de la loi sur les aliments et drogues canadienne et américaine et au 21CFR section 110 "cGMPs". Prêt-à-manger.

Identification

Chaque boîte est identifiée avec les informations suivantes: nom du produit, ingrédients, poids net, numéro d'item, numéro de lot, Kosher (MK), Halal, pays d'origine et les coordonnées de Canneberges Atoka Inc. Les ingrédients sont écrits en ordre descendant de prédominance.

Attributs chimiques, microbiologiques et physiques

Spécification	Tolérance	Méthode	Référence
Humidité	13-18 %	Karl Fischer	AOAC 967.19
Activité de l'eau	0.44 - 0.62	Aqualab	AOAC 978.18
Huile	1 % max	Extraction ether de pétrole	AOAC 945.16
Couleur	Rouge caractéristique	Visuel	N/A
Saveur/Arômes	Goût âpre typique : Aucune saveur ou odeur indésirable	Organoleptique	N/A
Matière végétales (tige/feuilles)	2 max/25 lb (11,34kg)	Compte direct	N/A
Compte totaux	<1000 UFC/g	Petrifilm 3M	AOAC 990.12
Levures et moisissures	<50 UFC/g	Petrifilm 3M	AOAC 2014.05
Coliformes	<10 UFC/g	Petrifilm 3M	AOAC 991.14

SPC-AQ-SEC-002

Dernière révision : 11 juillet 2018

Ingrédients

Canneberges, sucre de canne, huile de tournesol

Emballage

Boîtes en carton contenant un sac bleu en polyéthylène 2,0 mil non scellé.

Poids net 25 lb (11.34 kg)

Entreposage et expédition

Entreposer et/ou expédier dans un endroit frais et sec à une température n'excédant pas 65°F (18° C).

Durée de conservation prévue

730 jours, si entreposé selon les recommandations du fabricant.

Certifications

BRC, Halal, Kosher et C-TPAT